
From: ______ ____________gmail.com>

Sent on: woensdag 19 juni 2024 16:04:52

To: asielopvang <asielopvang@nijkerk.eu>

Subject: Re:

Attachments: image00l.jpg (4.73 KB)

Beste ________ Wat ik en vele met mij zeer betreuren is dat het grootste deel van de kiezer zijn stem heeft laten horen.

Daarmee is een signaal gegeven dat het volk de migratie moe is en ook dat dit onthoud naar gaat worden. Helaas doet u

hier als projectleider aan mee. De stem van het volk wordt genegeerd en er wordt doorgegaan alsof er geen verkiezingen

zijn geweest. U heeft het over mensen die gevlucht zijn voor oorlog etc. Mag ik u aan het Dublin verdrag herinneren?

Hierin staat dat asielzoekers asiel aan moeten vragen in het eerste veilige land. Dat gebeurt nu niet. Zij komen massaal

naar Nederland omdat ze hier alles krijgen en voorrang op huurwoningen. Ook lees ik in de krant dat zij wel op vakantie

gaan in eigen land. En hoe wilt u de overlast die zij op grote schaal veroorzaken in azc rechtvaardigen? Inwoners die

zich bedreigd voelen, vrouwen die lastig gevallen worden steekincidentcn. Hoe kijkt u daar tegenaan. Of kijkt u weg?

Vele inwoners hebben hun zorgen geuit maar hier wordt niet naar geluisterd. Geloof me als mensen werkelijk op de

vlucht zijn zij zich heel anders gedragen. De echte vluchteling baalt hier ook van omdat zij op het gedrag van vele

gelukzoekende wordt aangekeken. Jammer dat de stem van het Nederlandse volk zo ernstig genegeerd wordt

Op wo 19jun. 2024 10:33 schreef asielopvang <asielopvang@nijkerk.eu>:

Geachte _______ ___ __ _____

Hartelijk dank voor uw mail van 5 juni 2024. Op 30 mei 2024 heeft de gemeenteraad inderdaad besloten om op zoek

te gaan naar opvangplekken voor in totaal 278 asielzoekers. Ook als deze wet wordt ingetrokken, zoals in het

Hoofdlijnenakkoord van het nieuwe kabinet staat. U geeft aan dat u hier zorgen over heeft en dat u dit besluit betreurt.

Het gaat om mensen die gevlucht zijn voor oorlog ofonderdrukking, veel hebben meegemaakt en geen veilige

thuishaven meer hebben. Ze hebben in ons land asiel aangevraagd, en hebben een tijdelijke plek nodig waar zij

kunnen wachten op het besluit of ze in Nederland kunnen blijven. In Nederland zijn nog steeds te weinig

opvangplekken voor deze mensen beschikbaar. Tot nu toe vingen wij als gemeente Nijkerk nog geen asielzoekers op.

De gemeenteraad heeft nu besloten dat wij onze verantwoordelijkheid nemen en deze mensen een goede plek gaan

bieden.

De gemeenteraad heeft dit onderwerp besproken op 23 mei en 30 mei. U kunt deze vergaderingen terugkijken, om te

zien hoe verschillende fracties hebben gereageerd en wat hun overwegingen bij dit besluit zijn:

Vergadering 23 mei (punt 3): Agenda Nijkerk - Commissie Idonderdag,23 mei 2024 19:30 - 22:50 - iBabs

Publieksportaal ( bestuurlijkeinformatie.nl)

Vergadering 30 mei (punt 4): Agenda Nijkerk - Raadsvergadering donderdag .30 mei 2024 19:30 - 22:30 - iBabs

Publieksportaal ( bestuurlijkeinformatie.nl)

We kunnen ons voorstellen dat dit besluit en de zoektocht naar één of meer mogelijke plekken vragen en zorgen bij u

kan oproepen, bijvoorbeeld over overlast. We willen daarom al onze inwoners zo goed mogelijk informeren en

daarnaast ook vragen naar hun mening. Hiervoor kan iedereen een vragenlijst invullen via

www.nijkerk.eu/asielzoekers, Ofu kunt de vragenlijst op papier samen met een antwoordenvelop ophalen bij de

receptie van het gemeentehuis in Nijkerk of bij het Paashuis in Nijkerk, Bibliotheek in Nijkerk, ‘t Veense Hart in

Nijkerkerveen, De Stuw in Hoevelaken of bij de Bibliotheek in Hoevelaken. Op de vragenlijst kunt u ook uw zorgen

en aandachtspunten kwijt.

Verder organiseren we inloopbijeenkomstcn in de drie kernen en een onlinebijeenkomst, om mensen

achtergrondinformatie te geven, vragen te beantwoorden en te helpen met het invullen van de vragenlijst. De

inloopbijeenkomstcn zijn op 27 juni (de Schakel, Nijkerk), 2 juli (‘t Veense Hart, Nijkerkerveen) en op 10 juli (De

Stuw, Hoevelaken) van 16.00 - 20.00 uur. De online bijeenkomst is op 1 juli van 19.00 - 20.30 uur. Aanmelden is niet

nodig. De link voor de online bijeenkomst komt op de website en in de app te staan.

We gaan alle ideeën, argumenten, meningen en zorgen vanuit de vragenlijsten verwerken in een verslag. Dit verslag
wordt openbaar. Deze inbreng zal de gemeenteraad helpen om deze vraag te bekijken vanuit allerlei verschillende

kanten en zo een goed besluit te nemen over de meest geschikte plek(ken) om asielzoekers op te vangen.

We hopen u hiermee voldoende te hebben meegenomen in het proces van de zoektocht naar mogelijke plekken voor

de opvang van asielzoekers. Voor meer informatie kunt u terecht op www.nijkerk.eu.' asielzoekers. Hier kunt u zich

ook aanmelden voor een digitale nieuwsbrief om op de hoogte te blijven.

Met vriendelijke groet.

_______ _______
__________________

Mijn werkdagen: maandag, dinsdag, donderdag, vrijdag

Gemeente Nijkerk
www.nijkerk.eu | X

| Kolkstraat 27, 3861 AK Nijkerk | Postbus 1000, 3860 BA Nijkerk | Telefoon 033 - 247 22 22 | W

@gemeenteNijkerk | F @samennijkerk

Als deze mail niet voor u is bedoeld vinden we het fijn als u dat even laat weten. Deze mail kunt u vervolgens weggooien.

Van: ______ ____________@gmail.com>
Verzonden: woensdag 5 juni 2024 23:16

Aan: asielopvang <asielopvang@nijkerk.eu>
Onderwerp:

Ik las in de krant dat ik als inwoner mijn zorgen kan uiten. Ik ga er daarom vanuit dat mijn mail gelezen en

beantwoordt zal worden. De gemeente gaat ondanks dat de spreidingswet ingetrokken gaat worden, toch door met het

versneld zoeken naar een opvangplek.

Jullie hebben het over morele verplichting om dit te doen. Echter vraag ik me af waarom de gemeente deze morele

verplichting niet voelt naar de eigen inwoners. Helaas heb ik dit samen met een aantal andere inwoners ervaren dat de

gemeente zich niet verplicht voelt ons als inwoners te helpen. 10jaar is er veel overlast geweest aan de Huijgenserf
waar de hele gemeenteraad van op de hoogte was maar niemand van hen opstond om in te grijpen. Diverse keren

hebben we jullie gesmeekt de overlast op te lossen omdat er gevaar dreigde voor de omgeving. Hier werd weinig mee

gedaan gaf ook Meldpunt Zorgwekkend gedrag terug.

Ik ben ziek geworden en achteruit gegaan in mijn gezondheid waar ik niet geheel meer van zal herstellen. Ook toen ik

vorige week de gemeente belde voor een vriend die nood heeft en een andere woning nodig heeft werd ik gewoon

doorverwezen. Begrijp je dat er bij veel mensen ook bij mij onvrede en onbegrip is ontstaan hoe dit kan? De gemeente

die of de spreidingswet nu wel of niet van tafel gaat wel opvang regelt wat de belastingbetaler geld kost maar zich

weinig aantrekt van de noden in de eigen gemeente. Juist omdat gemeente blijven doorgaan met opvangen blijven de

problemen bestaan. Het heeft een aanzuigende werking waar ook Nijkerk aan meewerkt.

De scholen hebben personeelstekorten, de zorg kan het niet meer aan en jongeren moeten tot hun 30e thuis blijven
wonen en hebben geen toekomstperspectief meer. Ik vind het intriest dat dit geaccepteerd wordt maar dat er druk

gemaakt wordt om asielzoekers die zelf de keuze maken om naar Nederland te komen terwijl zij naar verschillende
andere landen waar zij doorheen kwamen naartoe hadden kunnen gaan. Het Dublin verdrag waar Nederland zich niet

aan houdt. Hoeveel daklozen leven er op straat? Ook werkenden. Daar kan geen hotel voor omgebouwd worden.

Waarom nu ineens wel voor deze mensen?

Mensen die de zorg niet meer kunnen betalen, in een noodsituatie zitten en niet geholpen worden en kinderen die met

een lege maag naar school gaan. Het lijkt of asielzoekers in alles voorrang krijgen op de eigen inwoners. De gemeente

heeft het over christen plicht maar de Bijbel leert mij dat we eerst voor het eigen gezin verantwoordelijk zijn en ons

dan uit kunnen strekken naar onze naasten. Het eigen gezin kun je hierin definiëren als de eigen inwoners die vaak

tevergeefs een beroep doet op de gemeente. Er wordt bezuinigd op de thuiszorg maar er kan wel een nieuw

gemeentehuis neergezet worden. Ik vraag me af of de gemeente wel naar de belangen van haar eigen inwoners handelt

ook in de opvang. Veel mensen willen dit niet meer en toch gaat de gemeente gewoon door. De gemeente heeft mij al

vaker laten zien niets te doen aan overlast zoals de Huijgenserf en het station Hoevelaken. Gaat de gemeente wel

optreden als er overlast komt in de opvang? Ik maak me veel zorgen dat er een opvang gaat komen. Weer in

Hoevelaken? Wat destijds op veel weerstand stuitte? Hoevelaken als het ondergeschoven kind nu wel ineens

belangrijk om jullie probleem op te lossen? Begrijp me goed echte vluchtelingen hoor je mij niet over maar het

grootste deel is gelukzoeker die voor veel overlast zorgen. Daar gaan jullie een dorp nu mee belasten. De keuze wordt

vanuit het kantoor gemaakt maar de mensen zitten straks met de problemen.

Ik betreur het dat jullie gewoon doorgaan ondanks het geluid wat klonk tijdens de 2e Kamerverkiezingen.


